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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki mozgatja a szálakat a háttérben, Miniszterelnök 
Úr?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A kormányzati kommunikáció szerint az egyetemeket érintő modellváltás, alapítványi fenntartásba 
történő átszervezés egy önkéntes, az intézmények által választható lehetőség. Azonban a szűkös 
határidők, titkolózás, a lényeges információk elhallgatása mind a hallgatók, oktatók, mind pedig az 
egyetemek vezetése elől igen aggasztó képet mutat. Az Önök által emlegetett önkéntesség sokkal 
inkább tűnik kényszerhelyzetnek és zsarolásnak.

A Pécsi Tudományegyetem legutóbbi szenátusi ülésén az egyetem rektorától tudhattuk meg, hogy a 
modellváltás ügyével kapcsolatban különböző kormánytagok, egymásnak ellentmondó 
információkkal tájékoztatják a közvéleményt és az érintett intézményeket.

A szenátusi ülésen elhangzott az az információ, miszerint Gulyás Gergely miniszter január 21-én a 
kormányinfón egy újságírói kérdésre azt válaszolta: a hozzájuk tartozó klinikai központokkal együtt
térhetnek át alapítványi fenntartásba a modellváltás lehetőségeivel megkínált vidéki 
tudományegyetemek.

Ezzel szemben a PTE rektorát, szintén január 21-én, Kásler Miklós tanácsadója arról tájékoztatta, 
hogy a fenti állítás ellenkezője hangzott el az Ön részéről ezen a napon délelőtt, egy, Kásler 
miniszter úrral folytatott egyeztetés során.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszterelnök úrhoz:

Mi történt valójában a fent említett egyeztetésen, valóban igaz, hogy Ön arról egyeztetett Kásler 
Miklós vezető munkatársaival, hogy a kormányinfón elhangzott információkkal ellentétben a 
klinikai központok megtartása nem lesz lehetséges a modellváltó vidéki tudományegyetemek 



számára? 

Hogyan fordulhat elő, hogy egy ilyen komoly súlyú kérdésben egymásnak teljesen ellentmondó 
információk jutnak el a kormány részéről a nyilvánosság és az érintett intézmény vezetése felé? 

Ki dönt arról, hogy az alapítványi fenntartásba kerülő egyetemek megtarthatják-e a modellváltást 
követően a klinikai központokat? 

Válaszát előre is köszönöm.

üdvözlettel,

Keresztes László Lóránt
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